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>毕业季学生英语祝福语(一)
1、拍毕业照三秒的时间却定格着三年的离别。
graduation photo shoot three seconds but fixed three years apart.
2、浮云一别后，流水十年间。欢笑情如旧，萧疏鬓已斑。
the clouds parted, water ten years. love laughter as the old, the temples have been spotted.
3、我的青春就是课桌上的文字。
my youth is the writing on the desk.
4、不忧愁的脸，是我的少年；不仓惶的眼，等岁月改变。
not the sad face, my boy; do not panic in the eyes, such as years of change.
5、看着同学录上你写给我的话，我开心的流下了泪。
looking at the classmate record you write to me, i am happy to shed tears.
6、老师其实也怪可怜的，毕竟要一个人自言自语45分钟。
in fact, the teacher of the poor, after all, a person should be automatic speaking for 45 minutes.
7、终于完成了九年义务教育，但是我并不快乐。
i finally completed nine years of compulsory education, but i\'m not happy.
8、学校不准谈恋爱，老师们都离婚吧！我们看着副作用。
the school is not allowed to fall in love. the teachers are porced! we\'re looking at side effects.
9、没有人再去责怪，没有人再去怨恨。
no one to blame, no one to hate.
10、今年夏天过后，见到你大概只有梦里了吧。
after this summer, it\'s probably only a dream to see you.
11、就算老师讲的是个毛线球，学霸也能把它织成毛衣！
even if the teacher talks about a ball of wool, he can knit it into a sweater!
12、毕业，青春散场了。
graduation, the youth press.
13、毕业了，对于一些人，学生时代也永别了。
graduation, for some people, students also farewell.
14、我活到现在这把年纪，拿得起放得下的东西只有筷子。
i live to the present age, can afford to put things, only chopsticks.
15、毕业了，唱不到结局却又难以割舍。今生未完成的歌。
graduation, can not sing the end, but it is difficult to give up. songs unfinished in this life.
16、上学最开心的一句话就是：今天班主任不在。
the happiest words in school are: \"class teacher is absent today.\".
17、亲爱的朋友请不要难过，离别以后要彼此珍重。
my dear friends, please don\'t be sad. after you leave, please treasure each other.
18、六月，请给所有考试的人满满的正能量。
june, please give all the test people full of positive energy.
19、在这个夏天我们将会带着泪水离开这里。
this summer, we\'ll leave here with tears.
20、艰难困苦是幸福的源泉，安逸享受是苦难的开始。
hardship is the fountain of happiness, and leisure is the beginning of misery.
21、明年的9月1号，坐在这个教室的就再也不是我们了。
in september 1st next year, sitting in this classroom is no longer us.
22、以前的对与不对，在此时此刻都被理解。
the old right and wrong are understood at this time.
23、如果你为着错过夕阳而哭泣，那么你就要错群星了。
if you weeped for the missing sunset, you would miss all the shining stars.
24、毕业了，心中有太多太多的不舍！
after graduation, there are too many poor hearts!
25、相逢也只是偶然，相逢即刻将又分手。
meet also just by chance, meet, immediately will break up again.
26、下课铃声比国歌还悦耳，上课铃声比忐忑还崩溃。
the bell rang more sweetly than the national anthem, and the bell rang.
27、今天笑着和你分手，但愿不日笑着把你迎接。
today laugh and break up with you, i wish i laughed to meet you.
28、那些以前说着永不分离的人，早已经散落在天涯了。
those who used to say never separated, already scattered in the end of the world.
29、我是如此平凡，却又如此幸运。真心谢谢大家！
i was so ordinary, yet so lucky. thank you very much indeed!
30、当世界给草籽重压时，它总会用自己的方法破土而出。
when the world to seed weight, it will use a way.
31、让如今的岁月留存心底，不求又有如何的回忆。
let today\'s years remain in the bottom of my heart.
32、四年的不离不弃，四年的风雨同舟，谢谢一路有你相伴。
for four years, never abandon, stand together through storm and stress for four years, thank you.
33、曾经我被一所很好的学校录取。
i was admitted to a good school once.
34、是缘分将我们带到一起，是友情将我们紧紧地相连。
it is fate that brings us together. it is friendship that ties us together.
35、这个夏天，我们就散了，各自奔向各自的世界。
this summer, we are scattered, each heading for their respective world.
36、就让我再多望一眼，就一眼，我不想丢掉这段回忆。
just let me have one more look, just one glance. i don\'t want to lose this memory.
37、高考完了，中考完了，只剩下我们这些可怜的孩子了。
the college entrance examination is over and the exam is over. we are the only poor children left.
38、那些年，我们分离散落，五湖四海。
in those years, we separated, scattered everywhere.
39、拿好旧书，只为在毕业那天以撕书来代替我们的眼泪！
take our old books and tear our tears away just for graduation!
40、今天天气不错，明天没有课以后都没有了。
it\'s a fine day today, but there will be no classes tomorrow.
>毕业季学生英语祝福语(二)
May you enjoy to the fullest the happiness of today and the opportunity of each tomorrow.
Congratulations, Graduate, on all that you\"ve accomplished…Good luck in all that you\"ll achieve.
Congratulations on your graduation. May your future be as successful as your college days have been.
Congratulations on your graduation, and may all your hopes and plans turn to fulfillment and success.
Sincere congratulations on this very special day with wishes that life\"s very best may always come your way.
Congratulations! Happy graduate for the job you\"ve done, and may your happy future be a most successful one.
With warm congratulations and best wishes in hope that the future years will bring you continued happiness.
Congratulations on your graduation and hope the future will bring you success and a whole wide world of happiness.
It\"s your graduation day, sharing in your happiness and warmly wishing, that all the years ahead will be rewarding for you.
Congratulations on your graduation! Wishing you a future filled with success and the joy of seeing your dreams come true.
Congratulations! Wish you well in all your undertakings and hope that you find your career a source of great joy and happiness.
Congratulations on your graduation! May you always meet with success in everything you do and enjoy the happiness you deserve.
Congratulations! Whatever you dream, whatever you hope to achieve…remember that nothing is out of your reach if only you believe.
>毕业季学生英语祝福语(三)
1、当世界给草籽重压时，它总会用自己的方法破土而出。
When the world weighs heavily on grass seeds, it always breaks through the earth in its own way.
2、天道酬勤。人世间没有不经过勤劳而成为天才的。愿你日夜勤奋，早日成才！
Heaven rewards diligence. There is nothing in the world that becomes a genius without hard work. May you work hard day and night and become a successful person as soon as possible!
3、当你再重温我们在一起的旧梦时，那时只有寄托于千里之明月。
When you revisit our old dream together, it is only in the bright moon of thousands of miles.
4、现实社会，只要做好自己，才会成功。
In the real world, we can only succeed if we are good at ourselves.
5、生活是一本精深的书，别人的注释代替不了自己的理解，愿你有所发现，有所创造。
Life is a profound book, other people\'s notes can not replace their own understanding, I hope you find something and create something.
6、社会复杂，人生难测，照顾好自己，善自珍重。
Society is complex and life is unpredictable. Take good care of yourself and cherish yourself.
7、毕业了，不再为作业，论文烦恼了，可却要面临更加艰巨的挑战。
Graduation, no longer for homework, papers, but to face more arduous challenges.
8、大部份的痛苦，都是不肯离场的结果，没有命定的不幸，只有死不放手的执着。
Most of the pain is the result of refusing to leave. There is no destined misfortune, only the persistence of not letting go of death.
9、每段青春都会苍老，但我希望记忆里的你一直都好。
Every period of youth will be old, but I hope you will always be good in memory.
10、那以往的同窗生活，是一串甜美的糖葫芦；那迷人的甜与酸，将永远回味不完。
The life of former classmates is a bunch of sweet gourds; the charming sweetness and sour will never end.
11、短暂的别离，是为了永久的相聚，让我们期盼，那份永恒的喜悦。
The short parting is for the eternal reunion, let\'s hope for that eternal joy.
12、就算只有自己的影子陪伴，也不要忘记对自己微笑。
Don\'t forget to smile at yourself, even if you are accompanied by your own shadow.
13、春草明年绿，王孙归不归。
Spring grass will be green next year, but Wang Sun will not return.
14、学哥学姐们俺虽然不认识你们，仍祝愿你们该咋的就咋的，人人开别克，人人有别墅。
Although I don\'t know you, I wish you all the best. Everyone drives Buicks and everyone has villas.
15、毕业时在一起，只是为了再相遇青茫。
Graduation together, just to meet again.
16、抱负，是高尚行为成长的萌芽；用毅力去浇洒，它就开花！
Ambition is the germination of noble behavior; sprinkle it with perseverance, and it blossoms!
17、路遥遥，心漫漫，伤离别，何感叹；风潇潇，夜长长，盼君至，不觉眠。
Lu Yaoyao, long heart, hurt parting, why sigh; the wind Xiaoxiao, long night, looking forward to your arrival, sleepless.
18、时光不老，我们不散。
Time is not old, we do not leave.
19、那以往的同窗生活，是一串糖葫芦，那迷人的甜和酸，将永远回味不完。
The life of former classmates is a bunch of sugar gourds. The charming sweetness and sour will never end.
20、带着记忆，带着幻想，走向大学，走向祖国的四面八方。
With memory, with fantasy, to the university, to the motherland in all directions.
21、无须描述分散，毕竟相见并不遥远。
There is no need to describe dispersion, after all, the meeting is not far away.
22、陈酒喝，老友最知心，朋友认识越久越值得珍惜，只因共同拥有太多太多的回忆。
Old wine is best to drink. Old friends are the most intimate. The longer friends know, the more valuable they are. Because they have too many memories together.
23、放弃不该拥有的，握紧属于自己的。
Give up what you shouldn\'t have and hold on to what belongs to you.
24、同学，我是那么的不舍：教室，我是那么的想多坐一会。
Classmate, I am so reluctant: classroom, I want to sit a little longer.
25、三年的同窗，我与你结下了深厚的友谊，愿你我心灵间的交流，直到永远。
Three years of classmates, I have forged a profound friendship with you, I hope you and I will exchange hearts and minds forever.
26、每个不满意的现在，都有个不努力的曾经。
Every unsatisfactory present has a history of not trying hard.
27、我们的自豪是拥有现在，用时代的力量塑造自己，用青春的生命把明天剪裁。
Our pride is to have the present, to shape ourselves with the power of the times, and to tailor tomorrow with the life of youth.
28、让我们用共同的信念铸造的航船，到大学的大海去犁出雪白的浪花。
Let\'s go to the sea of the University and plough out the snow-white spray with a ship forged with common beliefs.
29、毕业了，不要再坐到教室里听老师讲课了，却要开始为生活奔波了。
After graduation, don\'t sit in the classroom to listen to the teacher\'s lecture, but start running for life.
30、离别虽然久长，而你那形象仿佛是一灿烂发亮的光点一直在我的心中闪烁。
Although parting is long, your image seems to be a brilliant shining light has been shining in my heart.
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